
Rada Gminy w Waśniowie 
 

Protokół nr XXII/2020 

z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie 

odbytego w dniu 25.11.2020r. 

 

Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie. Obrady 

rozpoczęto 25 listopada 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:07 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Buczkowski 

2. Janusz Bugajski 

3. Mirosław Chamera 

4. Krzysztof Chojnacki 

5. Janusz Jop 

6. Marek Kaczmarski 

7. Piotr Kwaśniak 

8. Dariusz Nowak 

9. Andrzej Ostatek 

10. Łukasz Pawłowski 

11. Mariusz Sala 

12. Danuta Serwicka 

13. Krzysztof Surowiec 

14. Małgorzata Ślusarz 

15. Małgorzata Wzorek 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera otworzył dwudzieste drugie 

posiedzenie Rady Gminy, siódme tegoroczne i poprosił o sprawdzenie quorum. 

Przewodniczący na podstawie sprawdzenia quorum uznał posiedzenie za prawomocne, gdyż 

na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 11 Radnych. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący złożył wniosek, aby z proponowanego porządku obrad zdjąć projekt 

uchwały z punktu szesnastego – „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Aneksu 

do Programu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Waśniów.” Powodem, jest ponieważ do 

dnia dzisiejszego nie otrzymali opinii z Sanepidu, więc nie mogą prawomocnie ustosunkować 

się do proponowanego projektu uchwały. Przewodniczący zaproponował, aby porządek obrad 

przyjąć w formie zdejmując punkt szesnasty. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciała zabrać głos. Chętnych nie było. Przewodniczący 

poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały z punkty 16. "Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia Aneksu do Programu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Waśniów".  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Uchwałę zdjęto z porządku jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poddał porządek obrad po zmianach pod głosowanie.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie quorum 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami 

6.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XV/97/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020 – 2024 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2020 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

stanowiącej podstawę obliczania podatku rolnego na obszarze gminy WAŚNIÓW w 

2021r 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej 

Mienia Komunalnego 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Waśniów 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/239/2014 z dnia 

28.03.2014r. Rady Gminy w Waśniowie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Milejowice, Gmina Waśniów 

stanowiących własność Gminy Waśniów, oznaczonych ewidencyjnie nr 108/2 o pow. 

0,17 ha oraz nr 148/1 o pow. 0,10 ha dla których Sąd Rejonowy w Ostrowcu 

Świętokrzyskim prowadzi księgę wieczystą nr KI1O/000015229/9 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/110/2020 Rady 

Gminy w Waśniowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłat 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr 

XIV/87/2019 Rady Gminy w Waśniowie w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany załącznika nr 1 do 

uchwały Nr XIV/88/2019 Rady Gminy w Waśniowie w sprawie warunków i trybu 

składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej deklaracji o wysokości 



opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Waśniów 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Aneksu do Programu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Waśniów  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Waśniowie 

18. Sprawy różne 

19. Zakończenie obrad 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  

Przewodniczący podkreślił, iż spotkają się w bardzo ciężkich czasach, czasach pandemii. 

Czasy są ciężkie dla każdego mieszkańca z osobna, też dla rady, ponieważ muszą się spotkać, 

są sprawy niecierpiące zwłoki. Są też trudne czasy dla pracowników służby zdrowia, dla 

pracowników administracji państwowej, dla pracowników Urzędu Gminy. 

Dzisiaj rano dowiedzieli się bardzo smutną wiadomość, że w związku z tą pandemią odszedł 

od nas Kierownik do spraw technicznych Urzędu Gminy w Waśniowie, Pan Marek 

Kołodziński, współpracownik, kolega, znajomy. Poprosił o uczczenie minutą ciszy jego 

pamięci. 

Przewodniczący podziękował i wyjaśnił, iż była to osoba bardzo otwarta, zawsze o 

każdej porze można było zadzwonić, dowiedzieć się,  zawsze można było uzyskać pełne 

informacje. 

Jego zdaniem bardzo dobry pracownik, człowiek. Żałuje, że tak wcześnie musiał odejść. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący zapytał zebranych radnych czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

protokołu z poprzedniej sesji. Nadmienił, że protokół znajduje się biurze obsługi Rady, każdy 

z chętnych mógł się z nim zapoznać. Przewodniczący zapytał czy ktoś chciała zabrać głos. 

Chętnych nie było. Poddał protokół z poprzedniej sesji pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 



Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Informacja Wójta o działaniach między sesjami 

Wójt wyjaśnił, że to co rano usłyszeli, że nie ma pana Kierownika Referatu Technicznego 

Marka Kołodzińskiego, który wnosił wiele do pracy Urzędu. Człowiek, który profesjonalnie 

podchodził do wszystkich rzeczy, które dotyczyły pracy jego i jego Referatu, który znał 

tematykę samorządową. Jest mu ciężko mówić. Uważa, że jest to duża strata dla nich jako 

samorządu, że odszedł człowiek w takim wieku, a mógł wiele wnieść w pracę samorządu,  

prace gminy, jak i ich rodziny. Jest im niezmiernie  przykro i łączą się w bólu z rodziną, żoną. 

Pozostawił po sobie wiele spraw, które przyczyniły się do tego, że Gmina w sposób  

systematyczny się rozwijała przez jego działanie, projekty, współpracę w zespole ludzkim. 

Dodał, iż jego praca była i choć ciężko się mówi w czasie przeszłym, jest nieoceniona. 

Wójt Gminy dokonał szczegółowego sprawozdania z prac i spotkań wykonanych  

w czasie pomiędzy sesjami m.in.: 

- wprowadzono formę zdalnej pracy i pracy tzw. rotacyjnej w Urzędzie zgodnie  

z Zarządzeniem Rady Ministrów od 02.11. Nie ma możliwości, żeby Urząd mógł pracować 

zdalnie, bo są sprawy bieżące tak jak inwestycyjne, komunalne, zaopatrzenie w wodę, 

zagadnienia drogowe i sprawy związane bieżącym funkcjonowaniem USC, ewidencji, sprawy 

podatków i innych. Wiedzą, że są również ograniczenia w przyjmowaniu podatku z racji 

pandemii. Starsi sołtysi, osoby, które odczuwały zagrożenie i uszanowali to. Ludzie mogli 

wpłacać pieniądze na konto przez kasę, pocztę lub bank.  

Na ile to jest możliwe zabezpieczyli cały Urząd w niezbędny sprzęt. Wójt apeluje aby Ci, 

którzy nie muszą, żeby się izolowali, żeby ułatwiać sobie pracę. Ewidencja, USC funkcjonuje 

na bieżąco. Wiedzą jaka jest skala zgonów. Wszyscy podchodzą odpowiedzialnie aby chronić 

siebie, pracowników oraz tych, którym chcą pomagać. Pomoc społeczna, Senior+, 70+, 

opieka przez osoby dochodzące. Dowożą leki, żywność zgłoszone bezpośrednio i na infolinię. 

Jest to ogrom pracy. Zabezpieczyli wszystkich pracowników Urzędu w niezbędne rzeczy: 

kombinezony, maseczki itd. 

Również jednostki straży pożarnej są wyposażone w niezbędne rzeczy, żeby byli 

bezpieczni podczas niesienia pomocy. Robią to co jest możliwe, żeby wszystko w sposób 

właściwy zabezpieczyć.  

Wójt dodał, iż nie będzie mówił o wszystkich sprawach, które dotyczą sesji, ponieważ, będą 

uzupełniać w odpowiednich punktach: 

- załatwiono ponad 1200 wniosków akcyzy paliwowej na kwotę prawie 700 tys. zł, pieniądze 

wypłacone; 

- udzielono pomocy przez przejęcie chryzantem z racji sytuacji, która miała między 31.10 a 

1.11. wnioskiem potwierdzającym do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji w Ostrowcu. 

780 sztuk zostały zdeponowane we wszystkich cmentarzach, kościołach, szkołach, miejscach 

pamięci narodowej i w tych miejscach szczególnych jak kapliczki przydrożne 

- uzgodniono, a jest to utrudnione zadanie bo trzech pracowników ma potwierdzonego 

koronawirusa, w związku z czym sprawy musieli przejąć na siebie pozostali pracownicy, 

negocjacje zarówno z Wydziałem Komunikacji i Transportu w Ostrowcu, co do przewozu 

linii autobusowych, ponieważ Fundusz Rozwoju przewozów już jest na dofinansowanie roku 

2021. Wniesiono trasy, które są niezbędne, potrzebne, konieczne, w chwili obecnej, że nie ma 

przewożenia dzieci, młodzieży, osób, szkół. Można powiedzieć, że transport nie wygląda 

„normalnie”.  

Zabezpieczono ok 20 pozycji przewozowych, 2 linie wewnętrzne, jedna Waśniów przez 

Prusinowice, Kotarszyn, Nosów, i z Waśniowa do Mominy. Kursy łączą przewozy i linie 

regularne do miejscowości Ostrowiec. 



Pozostały linie PKS, firmy przewozowe określiły na transport wewnętrzny 

powiatowy, czyli od miejscowości z Nowa Słupia, Wałsnów i one tam się zaczynają lub tam 

się kończą i szereg tych autobusów jest tak ukształtowanych aby tyle czasu okresy dawały 

możliwość dotarcia do urzędu, do instytucji czy do miasta powiatowego, czy Ostrowca i tak 

dalej. 

Są to kursy te, które były do tej pory. Rozśrodkowanie daje pełne pokrycie, 

przewozowe rano do pracy, z pracy i te puste przebiegi między tymi właśnie dużymi 

obciążeniami. Utrzymano do tej pory te kursy, które są między Grzegorzowicami przez 

Skoszyn. Dwa kursy do Ostrowca i odwrotnie. Kursy częściowe do Kraszkowa  

i zaproponowano, aby wydłużyć kursy od Nagorzyc przez Janowice do Ostrowca z racji 

dowożenia dzieci, młodzieży do szkół. Kursy  będą rozpoczynać miejscowości Momina  

i będzie jechał przez Janowice wkoło przez Janowice Nagorzyce, przez Mirogonowice, Sarnią 

Wolę i prosto przez Waśniów do Ostrowca i potem taki sam powrót w drugą stronę. 

Utrzymano kursy wyjazdowe do Kotarszyna do Czażowa. Zobaczą jaka będzie  linia 

przewozowa i dofinansowanie jakie będzie między Powiatem, samorządem a Urzędem 

Wojewódzkim. Wójt myśli, że jeżeli zafunkcjonują w takiej ilości to będzie to dobrze 

przemyślana koncepcja komunikacji jeżeli chodzi o obszar terenu Gminy. Gdyby 

uruchomiono jeszcze autobusy w soboty dwie pary czyli generalnie można powiedzieć od 

Nagorzyc i z Kraszkowa do Ostrowca bo jest to dzień targowy i powroty w granicach godziny 

południowej, godzin południowych w sobotę i chciałem podkreślić w sumie jak policzyłem 

tych kursów jest na terenie gminy w dni robocze i w te soboty 42 kursy w tamtą i z powrotem, 

więc jest w miarę i przywozy z Ostrowca i linie te które są potrzebne i tak środkowane gdzie 

oczywiście pozwalają gabaryty dróg i dopuszczenie dróg do komunikacji zbiorowej. Więc to 

wszystko mamy już doprecyzowane i zapięte i one zostały przekazane do Starostwa 

Powiatowego w tej kwestii jeszcze dzisiaj będziemy rozmawiać.  

- złożono wniosek do Zarządu Dróg i Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach o koncepcję  

i ewentualnie o obwodnice. W planie na lata 2020-2030 w koncepcji dla rozwoju 

województwa o rozważenie możliwości obwodnicy dla Waśniowa na drodze 851.  

- konkurs „Rok bez smogu w Górach Świętokrzyskich”, otrzymano nagrody rzeczowe 

ufundowane przez Związek Gmin Gór Świętokrzyskich i Wojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska w postaci programów edukacyjnych, ekologicznych. Nagrody: rowery, wieże, 

tablety dowiozą do dzieci albo przekażą osobiście.  

- wystąpiono jako Związek Gmin Stowarzyszenia Regionu Świętokrzyskiego Konwent 

Wójtów, Burmistrzów w sprawie artykułu 30-33 Karty Nauczyciela mówiące, że COVID, 

który spowodował brak możliwości godzin ponadwymiarowych, świetlicowych dla 

nauczycieli, rozdrobnieniem godzin z racji ratowania nauczycieli aby ich zatrudnić to 

spowodowało rozdrobnienie godzin ale również powoduje to, że powstaje tak zwane JDU 

czyli wyrównanie do średniej krajowej, które nie powinno mieć miejsca. To nie jest tylko 

zdanie wójta ale wszystkich samorządów i bo jest spora kwota, którą trzeba do końca stycznia 

wypłacić a w samorządach tych środków nie ma, ponieważ są niedoszacowane subwencje 

oświatowe i podwyżki płac które przyszły do nas od września nie pokrywają w pełni 

wynagrodzeń dla nauczycieli więc jest to spory decyfit jeżeli chodzi o sprawy związane w 

ogóle z prowadzeniem szkół i utrzymaniem tych szkół.  

- możliwość ubiegania się o środki zgodnie z ustawą rozszerzającą dodatkowe wsparcie 

finansowe dla byłych gospodarstw po pegeerowskich. Jest szansa aby ewentualnie skorzystać 

z tego zasobu środków jeżeli będzie możliwość jesteśmy po rozmowach z KOWRem, będą 

się do tego się przygotowywać.  

- odebrano 3 drogi w miejscowościach Sarnia Zwola, Garbacz i Piotrów, wykonywane  

w ramach Funduszu ochrony gruntów rolnych, gruntów dojazdowych do pól. Są to istotne 

drogi bo są przy nich zlokalizowane budynki mieszkalne i drogi, które prowadzą do 



użytkowania pól. Prace zostały wykończone, zrobione estetycznie, zgodnie z dokumentacją. 

Odbiory odbyły się wczoraj.  

- dzisiaj odbędzie się podpisanie umowy na wykonanie drogi w miejscowości Nowy Skoszyn 

wspólnie z samorządem Nowa Słupia. Będą partycypować, w zasadzie Gmina Nowa Słupia w 

ilości 1/3
 
kosztów zadania. Zadanie wspólne, łączy miejscowości Jeleniów i Nowy Skoszyn 

ale również dowóz do szkoły, jak i łączy te gminy z racji ułożenia gruntów jak i położenia 

terenów rolnych. Wartość zadania 116 000 zł, 1350 me drogi, która będzie wykonana, jak 

wójt uważa do do 5-6 grudnia. Wójt uważa, iż firma już jest w stanie realizować to zadanie po 

podpisaniu umowy i po dzisiejszym przekazaniu terenu pod budowę.  

- samorząd Gminy wspólnie z dyrektorem szkoły w Nowym Skoszynie napisał projekt który 

będzie prowadzony przez 2 lata. Szkoła przy pomocy samorządu otrzyma dofinansowanie  

w kwocie 330 000 zł na realizację programu „Rozwijamy kompetencje kluczowe PSP  

w Nowym Skoszynie”. Szkoła w ramach tego projektu otrzymała już 24 zestawy 

komputerowe nowe, 4 monitory interaktywne , biurka komputerowe, tak zwaną podłogę 

interaktywną, inne wyposażenia służące do prowadzenia zajęć, klocki konstrukcyjne, zestawy 

szkolne odbit i tak dalej i tak dalej. Pieniądze będą realizowane i cały ten program. Będą 

zajęcia  poszerzone w trakcie zajęć z matematyki, robotyki fizyki, chemii oraz języka 

polskiego i angielskiego, będą to dodatkowe zajęcia dla tych uczniów. 

- podjęto temat rozbudowy istniejącej sieci światłowodowej, która była robiona w ramach 

Polski Cyfrowej o rozszerzenie na poszczególne przysiółki, sołectwa lub miejscowości, które 

takiej telefonii nie mają. Od miejscowości Waśniów południowy obszarze terenu praktycznie 

nie ma takiej możliwości światłowodowej w sensie przesytu kablowego. Jest „Polska 

Cyfrowa”, szkoły są podłączone do szybkiego Internetu ale w dobie dzisiejszej pandemii 

uczniowie mają problem w wielu miejscach z tak zwaną ciągłością internetową lub przesyłem 

sygnału. Monitorowali to do firm, które obsługują, dają sygnały czy to radiowe czy w formie 

telefonii również i światłowodów, żeby można było dokonywać, przyłączy sieciowych.  

- samochód dla jednostki OSP Witosławice. Przetarg wygrała firma MOTO TRUCK. Wójt 

dodał, iż jako wójt i Wiceprezes Zarządu Oddziału Wojewódzkiego w Kielcach wystosował  

pisma do Komendanta Głównego pana Andrzeja Bartkowiaka, prezesa Narodowego 

Funduszu Gospodarki Wodnej, Prezesa Zarządu Wojewódzkiego, o Marszałka Województwa 

Świętokrzyskiego z prośbą o to aby wszystkie te instytucje mogły przesunąć termin 

przekazania odbiorów samochodów do 31marca następnego roku ze względu na to że firma 

MOTO TRUCK, w związku z pandemią, nie otrzymuje podwozi chociaż zamówiła te 

podwozia rok wcześniej. Zagrożonych jest 9 pojazdów i 9 gmin z terenu województwa. 

Czynności podjął wójt oraz Komendant Wojewódzki. Komendant Główny przesłał już 

stosowne pisma, że te środki albo będą niewygasające albo będą przesuwane. Pieniądze są  

z Wojewódzkiego Narodowego Funduszu lub z tak zwanego Funduszu Ubezpieczeniowego 

który jest odpisywany z racji firm ubezpieczeniowych na rzecz PSP i OSP. Urząd 

Marszałkowski dawał 20 000zł, więc wszystkie instytucje muszą w jednym czasie przesunąć 

ten termin aby prezes jednostki, który popisuje umowę na wykonanie samochodu miał 

możliwość przesunięcia aneksem wykonania tego zadania. Myśli, że to idzie w dobrym 

kierunku; 

- został uruchomiony temat informujący o wnioskach o dofinansowanie w ramach Funduszu 

Dróg Samorządowych. Na 6 miejscu na 13 wniosków jest wniosek złożony na drogę  

w Nowym Skoszynie o długości 2,2 km,  80% dofinansowania. Wartość inwestycji wynosi 

prawie 1 500 000 zł więc udział własny samorządu wynosiłby 300 000 zł, pozostała kwota 

1 200 000zł po stronie Narodowego Funduszu. Na miejscu 10 i 13 jest na rezerwie droga  

w miejscowości Zajączkowice łącząca jedną drogę powiatową z drugą i druga  

w Grzegorzowicach, która jest na miejscu 13; 

- wszystkie zadania na drogach zostały odebrane. Tą przekazują do realizacji; 



- odbył się odbiór drogi powiatowej. Wójt podziękował Januszowi Bugajskiemu za 

prezentowanie całej Rady oraz normalne podejście sołtysów z Piotrowa i Nosowa. Oddano 

odcinek drogi 1680m w miejscowości Nosów od Pękosławic, cały odcinek w kierunku  

również Małego Jodła i w kierunku w  Boleszyna.  

- oddany i również byliśmy na odcinku gdzie był zrobiony odcinek tak zwanej „Kunówki” 

czyli od Piotrowa w kierunku Bukowia na długości 240 metrów. Odcinek został 

zrealizowany, oddany, zapłacony. Liczą, że pozostała długość drogi, ok 460m jest już drogą 

Gminy Kunów i myśli, że będzie realizowana, ponieważ jest wpisana do Biura skutków 

usuwania powodzi;  

- postępowanie w sprawie stopnia mianowania nauczyciela mianowanego. Wystąpili do 

Kuratorium o wyznaczenie osób, które będą brać udział w Komisji weryfikującej. 

Wyznaczono termin 5.12.2020, Kurator prosi o zadbanie o frekwencję;  

- otrzymano pismo, że nauczyciele w związku ze zdalną pracą otrzymają po 500 zł dla 

nauczyciela, który wystąpi z wnioskiem do 7.12. Będą przekazywali wnioski do dyrektorów 

szkół, którzy następnie dyrektorzy szkół do 11.12 przedstawią listę osób uprawionych do 

dofinansowania i potem pieniądze zostaną wypłacone nauczycielom na zakup sprzętu 

potrzebnego do kształcenia tzw. „na odległość” 

- odpisano w oświacie odpis nagród na Fundusz nagród od płacy nauczycieli w wysokości 2 

% został odpisany na szkoły w Waśniowie jak i w Mominie; 

-  w związku ze zgłaszanymi przez Sołtysów i Radnych wnioskami dokonano zdjęcia  

poboczy tzw. „burt”. Ścinkę poboczy dokonano na odcinkach: Pękosławice-Nosów, Boleszyn 

łącznik na Czażów, łącznik i Czażów I, Sławęcice na tak zwana dolina w kierunku Boksyc 

oraz Worowice I i Milejowice I. Nie na całych odcinkach tylko ten nadmiar w tych zastojach 

tylko tam gdzie te „burty” były większe.  

- wykonano bariery na moście w Nowym Skoszynie od szkoły w kierunku Wałsnowa. 

- wszystkie odcinki, które były zgłaszane w Stryczowicach, Garbaczu, Nowym Skoszynie,  

Zajączkowicach, Nosów w kierunku Piotrowa, Sławęcice dolina w kierunku Gminy Sadowie  

i na Dobruchnie zostały wszystkie wykonane. Zostały jeszcze 3 prace, o których mówili 

wcześniej: przy cmentarzu w Waśniowie, odcinek 50-60 metrów łącznie z przepustem  

i również zbieraczem. W tych miejscowościach mają 2przypadki gdzie dowożą dzieci 

niepełnosprawne i tam musi samochód podjechać.  

- wykonano oczyszczalnie ścieków dla chłopca, który miał wypadek w tamtym roku. Był   

w  „Budziku”, został wypisany i  jest założona też u nich oczyszczalnia ścieków przydomowa 

bo był to warunek żeby PFRON mógł podjąć środki, pomóc wykonać łazienkę i niezbędne 

elementy dla niepełnosprawnego dziecka w miejscowości Nosów. To co mogli zrobili przy 

Pomocy Społecznej, PFRONu, czy powiatowego PCPR w Ostrowcu Świętokrzyskim  

i samorządu. 

- na dzień dzisiejszy wykonano 86 szt. oczyszczalni ścieków.  Wojewódzki Konserwator 

Zabytków określił, że 8 pozycji z oczyszczalni ścieków muszą być pod tak zwanym nadzorem 

archeologicznym i 4 oczyszczalnie, ścieków na których miejscach są zlokalizowane 

oczyszczalnie muszą mieć tak zwany nadzór konserwatorski archeo. Oznacza to, że musi być 

ściągnięta warstwa biohumusu i stwierdzenia czy nie ma tam jakiś elementów te, które 

obiekty  lub tereny są wpisane do tak zwanego obszaru w którym  były jakieś wcześniej opisy 

archeologiczne dotyczące tych miejscowości i świadczące o dymarkach lub ewentualnie  

o jakiś budynkach, ziemiankach które kiedyś tam były archiwizowane. Podjęto pracę  

z  archeologiem, zostały wysłane materiału, niezbędne rzeczy będą dzisiaj kończone i wójt 

myśli, że wszystkie terminy osiągniemy zgodnie z zapisami umowy; 

- wystąpienie jako Związek Gmin Wiejskich, też jako Wójt, jako Samorządowcy 

Województwa Świętokrzyskiego, o to aby zmienić ten zapis ustawy o gospodarce śmieciowej 

dotyczący drugiego wywozu w środowisku gmin wiejskich oraz złagodzenia tych wszystkich  



warunków dotyczących nawet i COVIDu, frakcji segregowania odpadów. Wniosek poszedł 

Premiera i Ministrów odpowiedzialnych za tą tematykę;  

Wójt dodał, że nie będzie przedstawiał innych tematów, które przedstawił na Komisjach. 

Uważa, iż dzieje się wiele spraw i wiele rzeczy jest są na bieżąco realizowanych. 

Przygotowywane są rzeczy związane z: 

- odbiorem garażu OSP w Waśniowie, gdzie została położona nowa nawierzchnia z żywic 

epoksydowych  

- działaniem, które podjęli w szkole, salka gimnastyczna przy szkole w Boleszynie również 

jest już na etapie ukończenia z racji tego że podchodziły tam podsiąki, woda i powodowało 

tam brak funkcjonalności tego pomieszczenia, więc podjęto wszystkie działania by to 

wszystko  być możliwe. Starszych dzieci nie ma w szkole, wychowanie wczesnoszkolne się 

odbywa.  

- autobus szkolny w Waśniowie wozi 6,10 lub maksymalnie 12 osób, a jest i że jedzie 3 

osoby, w zależności jaka jest frekwencja, która jest różna. Na bieżąco są z dyrektorami szkół, 

które są zaopatrzone w niezbędne materiały do ochrony osobistej. Na bieżąco jesteśmy  

z dyrekcjami szkół które są zaopatrzone nie wszystkie niezbędne materiały do ochrony że tak 

powiem indywidualnej swojej osobistej. Frekwencja ma się różnie, w pierwszym tygodniu 

była w granicach 82-83 %. Teraz w jednych szkołach jest 80 w innych 50 pare %. Wożą 

dzieci z całego obszaru z racji tego, że odbywa się wychowanie wczesno szkolne, 

przedszkolne do klas „0” włącznie odbywa się w szkołach i tak jak mówiłem. Po uzgodnieniu 

z dyrektorami szkół zdecydowano, iż nauczyciele przyjeżdżają do szkół i prowadzą zdalne 

nauczanie z palcówek oświatowych mają do dyspozycji sprzęt, niezbędny materiał, pomoce 

dydaktyczne które są potrzebne. Ci którzy przebywają na kwarantannach lub w izolacjach to 

dyrektor szkoły sam wyraża zgodę na inną formę prowadzenia tych zajęć, czy hybrydowych, 

czy zdalnych.  

 

Przewodniczący podziękował Wójtowi za sprawozdanie o działaniach między sesjami.      

        

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XV/97/2019 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020 – 2024 

Przewodniczący wyjaśnił, że ten temat również był szeroko omawiany na Komisjach 

Tematycznych przez panią Skarbnik. Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. 

Zgłoszeń nie było. 

 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia zmian w uchwale Nr XV/97/2019 

Rady Gminy w Waśniowie z dnia 30 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Waśniów na lata 2020 - 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 



 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2020 rok 

Przewodniczący wyjaśnił, że ten projekt uchwały również na Komisjach Tematycznych 

pani Skarbnik omówiła szczegółowo. Praktycznie jest tożsamy z projektem uchwały 

poprzedniej. Zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 

rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

stanowiącej podstawę obliczania podatku rolnego na obszarze gminy WAŚNIÓW w 2021r 

Przewodniczący wyjaśnił, iż projekt tej uchwały podejmują co roku aby móc wyrazić 

wolę Rady. W przeciwnym wypadku by było narzucone przez GUS, dlatego chroniąc swoich 

rolników odnoszą się do ceny skupu żyta podanej przez GUS i na przyszły rok cena za 

kwintal żyta ustalona przez Główny Urząd Statystyczny wynosi 58,54 zł. 

Przewodniczący przypomniał, że kwintal żyta jest odnośnikiem do naliczenia przez 

wzory wyliczeniowe do podatku rolnego. Oni z 58,54 zł obniżają na terenie Gminy cenę 

kwintala żyta do 42 zł i od tej kwoty będzie naliczany podatek. Dodał, iż podatek pozostaje na 

takim samym poziomie co w latach poprzednich.  Są świadomi, że sytuacja rolnictwa,  

a szczególnie takiego z terenu Gminy, gospodarstwa dość rozdrobnione, nie ma się najlepiej. 

Niepewna jest uprawa zbóż, niepewna jest uprawa zwierząt. Ceny są bardzo chwiejne. Nie 

wiadomo z jakich przyczyn albo idą gwałtownie w dół, albo gwałtownie w górę. Jeśli 

obserwują historię tych cen, mogą śmiało przypuszczać, że gdzieś to wyżej jest niezależnie od 

producenta, czyli od rolnika, zapadają te decyzję. Przewodniczący oznajmił, iż nie zna 

przyczyn ani klucza z jakiej przyczyny na przykład cena tuczu z 6 zł spada na 5 zł, a cena 

wyrobów mięsnych w sklepach cały czas pozostaje ta sama, a wręcz rośnie. Rolnik zajmuje 

się produkcją  i jak najlepszym traktowaniem zwierząt, natomiast opłacalność praktycznie jest 

zerowa. Dodał, iż w takich małych rozdrobnionych gospodarstwach jak nasze, to samo tyczy 

się produkcji zbożowej. 

Przewodniczący przypomniał, że cena pszenicy w tym roku była skandalicznie niska 62 

zł, praktycznie tego poniżej kosztów produkcji i dlatego cena kwintala, czyli podstawy 

obliczeniowe podatku na terenie Gminy zostaje niezmienna. Dodał, iż muszą też trzymać ten 

poziom, ponieważ mają świadomość, iż od kwoty ustalonej , drugą  część równą dostaną  

z państwa, a ta kwota pozwala im na dyspozycje budżetowe, finansowe celem realizacji 

projektów. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej 

podstawę obliczania podatku rolnego na obszarze gminy WAŚNIÓW w 2021r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  

Przewodniczący wyjaśnił, że projekt tej uchwały też szeroko omawiali na komisjach 

tematycznych. Jest to wymóg formalny, aby mógł się odbywać tak zwany transport 

wewnętrzy. Na terenie gminy są dwa kursy.  

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o  

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego .  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej 

Mienia Komunalnego 

 Przewodniczący wyjaśnił, iż z przyczyn, które na początku sesji były przedstawione  

musi się zmienić przewodniczący Komisji. Przewodniczącym Komisji w tym projekcie 

uchwały był pan Marek Kołodziński. Z uwagi na to, iż pan Kierownik odszedł na wieczny 

spoczynek w to miejsce proponuje, aby przewodniczącym został pan Sylwester Grąkowski. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał  zabrać głos. Chętnych nie było. Przewodniczący 

poddał pod głosowanie zmieniony skład Komisji, ponieważ poprzedni był ogłoszony  

w innym składzie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w § 1 w składzie Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego  

z "Przewodniczący - Marek Kołodziński" na "Przewodniczący - Sylwester Grąkowski".  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Zmiana w składzie Komisji Inwentaryzacyjnej przyjęta jednogłośnie.  

 

Przewodniczący przeszedł do głosowania projektu uchwały w sprawie powołania 

Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego w składzie: Przewodniczący Sylwester 

Grąkowski, Członek Bogumiła Bugaj, Członek Anna Wareliś, Członek Jerzy Buczkowski, 

Członek Jolanta Mierzejewski, Członek Milena Kończak. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos. Zgłosił się pan Wójt Krzysztof Gajewski, 

który uzupełnił, iż uchwała wynika z faktu zmian kadrowych, jakie nastąpiły w jednostce 

samorządu terytorialnego. Są to pracownicy, którzy merytorycznie muszą wchodzić w skład 

Komisji, ponieważ zajmują się sprawami geodezji, gospodarką nieruchomościami. Wójt 

dodał, że ta Komisja będzie miała również za zadanie komunalizacja mienia Skarbu Państwa, 

więc podjęcie tej uchwały jest niezbędne i konieczne. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos, zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Waśniów 

 Przewodniczący wyjaśnił, iż sprawa była szeroko omawiana na Komisjach 

Tematycznych. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos, zgłoszeń nie było.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/239/2014 z dnia 

28.03.2014r. Rady Gminy w Waśniowie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Milejowice, Gmina Waśniów stanowiących 

własność Gminy Waśniów, oznaczonych ewidencyjnie nr 108/2 o pow. 0,17 ha oraz nr 148/1 

o pow. 0,10 ha dla których Sąd Rejonowy w Ostrowcu Świętokrzyskim prowadzi księgę 

wieczystą nr KI1O/000015229/9 

 Przewodniczący wyjaśnił, iż sprawa była szeroko omawiana na Komisjach 

Tematycznych. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos, zgłoszeń nie było.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLV/239/2014 z dnia 

28.03.2014r. Rady Gminy w Waśniowie w sprawi wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Milejowice, Gmina Waśniów stanowiących 

własność Gminy Waśniów, oznaczonych ewidencyjnie nr 108/2 o pow. 0,17 ha oraz nr 148/1 

o pow. 0,10 ha dla których Sąd Rejonowy w Ostrowcu Świętokrzyskim prowadzi księgę 

wieczystą nr KI1O/000015229/9.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/110/2020 Rady 

Gminy w Waśniowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłat 

 Przewodniczący wyjaśnił, iż  temat był szeroko omawiany. Pan Wójt na Komisjach 

Tematycznych omawiał sytuację gospodarki śmieciowej, ogłoszonego przetargu, wyniku tego 

przetargu.  Uważa, że ten punkt będzie szczególnie interesował wszystkich mieszkańców 

gminy, jak i całą Radę. Poprosił wójta, żeby jeszcze raz, w pigułce przedstawił generalne, 

jakie będą mieli zmiany, czy w ogóle będą mieli, aby ci co oglądają i słuchają mogli uzyskać 

wiedzę z pierwszej ręki.  

Wójt wyjaśnił, iż Rada Gminy określając stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi bierze pod uwagę wszystko to znaczy tak jak liczby mieszkańców 

zamieszkujących gminę, ilość wytwarzanych odpadów komunalnych zarówno zmieszanych  

i segregowanych, ale również i koszty funkcjonowania systemu, jak również opłat 

zagospodarowania odpadami komunalnymi, które  obejmują wszystkie koszty związane  

z transportem, odbiorem unieszkodliwiania tych odpadów, jak również utrzymania punktu 



selektywnej zbiórki odpadów, ale również i obsługi administracyjnej i obsługi 

administracyjnej i trzeba też podkreślić że również edukacji ekologicznej opłat 

środowiskowych i tak dalej i tak dalej. Jest to bardzo ważne, istotne i w gminie do tej pory 

funkcjonowała firma Remondis. Ogłosili przetarg zamówienia publicznego. Zgłosiły się 3 

firmy do tego przetargu. Określili, że do odbioru będzie około 950t. Patrząc na symulację jaką 

robili i to co już zostało zrealizowane na bazie do października włącznie, został jeszcze 

listopad i grudzień więc są to bardzo rzeczowe porównania. 

Przetarg wygrała firma Remondis za kwotę 845 tysięcy. Ilość odbiorów, wielkość oraz składy 

wielkość odbieranych odpadów po analizie tych materiałów. Kwota jaką podzielili na ilość 

miesięcy, na odbiory będzie wynosić 15 zł od mieszkańca, bo taką przyjęli formułę naliczania 

od osoby. Nie porównują do innych gmin, bo gmina gminie jest nierówna: odległość 

chociażby odbiorcy odpadów może być 10 km, u innego jest 50. Dowóz, odbiór tych 

odpadów, koszty, ilość mieszkańców, sposób odbierania są specyficzne i różne dla 

wszystkich gmin. Jest to prawda, że są to ceny odpadów powyżej 30 zł i 20 i więcej są  

i mniejsze, ale to jest specyfika istotna dla gmin. 

W przetargu startowały 3 firmy, w związku z czym była możliwość rywalizacji między sobą 

co do złożonej oferty końcowej na odbiór odpadów. Uważa, że to jest zadowalające. że to jest 

ta sama firma, z którą do tej pory mają dobre doświadczenia, która odbierała sukcesywnie, 

reagowała na wszystkie jakieś drobne nieprawidłowości czy sugestie, które miały miejsce i co 

jest ważne, że utrzymali takie sprawy jak ponadgabarytowe, zużyty sprzęt AGD, sprawa 

usługi PSZOKU i tak dalej i tak dalej. Myśli, że jest niezbędne, że mają pojemniki, zbierają 

dodatkowe frakcje zbieramy w postaci worków kolorowych tak jak to określili regulaminem 

zbierania odpadów. Przyzwyczaili się do tego, nauczyli więc i coraz mniej jest takich 

interwencji przewoźnika czy odbiorcy odpadów o niewłaściwym, że sortowaniu czy 

segregowaniu.  

Osoby, które  nie będą segregować i nie będą sortować według regulaminu będą ponosić 

koszt trzydziestu zł od osoby. Tak przyjmują w tej uchwale, żeby dopingować i próbować, 

żeby wpływać na ochronę środowiska w ten sposób. 

Myśli, że to jest bardzo istotne dla wszystkich. Bali się, żeby ta cena nie skoczyła gwałtownie 

w górę, tak jak to miało miejsce w innych samorządach i tutaj myśli, że jest taki bezpiecznik  

i rezerwa taka, która daje możliwość gospodarowania odpadami za tą kwotę, o której mówił. 

Przewodniczący podziękował Wójtowi za zabranie głosu. Zapytał czy ktoś z Radnych 

chce zabrać głos. Zgłoszeń nie było. Tak jak wójt powiedział, nie wnikają w politykę 

sąsiednich gmin ale wszyscy się interesują. Wszyscy śledzą i śmiało może powiedzieć, że im 

ta sytuacja odpowiada, że tylko 1,50zł jest podwyżka. Można powiedzieć, że to ich sukces, bo 

wiedzą co się dzieję w miastach, w sąsiednich gminach. Przewodniczący dodał, iż polityka 

śmieciowa sprawdza się i pozytywnie wpływa na środowisko. Wydaje mu się, że ten przyszły 

okres jest bardzo dobry, jeśli chodzi o politykę śmieciową. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos, zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/110/2020 Rady Gminy  

w Waśniowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłat.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr 

XIV/87/2019 Rady Gminy w Waśniowie w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chciał zabrać głos w tej sprawie. Zgłoszeń nie było. 

Wyjaśnił, iż pan Wójt szeroko omawiał temat, praktycznie wzór deklaracji nie zmienia się.  

projekt tej uchwały był szeroko omawiany na Komisjach Tematycznych.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr 

XIV/87/2019 Rady Gminy w Waśniowie w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad.15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany załącznika nr 1 do 

uchwały Nr XIV/88/2019 Rady Gminy w Waśniowie w sprawie warunków i trybu składania 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej deklaracji o wysokości opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Waśniów 

Przewodniczący wyjaśnił, iż projekt tej uchwały był szeroko omawiany na Komisjach 

Tematycznych.  

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos, zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr 

XIV/88/2019 Rady Gminy w Waśniowie w sprawie warunków i trybu składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Waśniów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Aneksu do Programu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Waśniów (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Waśniowie 

Przewodniczący wyjaśnił, iż projekt tej uchwały jest typowo porządkowy celem 

uporządkowania przepisów i dokumentów. Pani kierownik GOPSu szeroko omówiła 

zagadnienia tego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos, zgłoszeń nie było. Przewodniczący 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Waśniowie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop, 

Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski, Mariusz Sala, 

Małgorzata Wzorek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Kaczmarski, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 18. Sprawy różne 

 Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos w tym punkcie. Zgłoszeń nie było. 

 

Ad. 19. Zakończenie obrad  

 Przewodniczący w związku z panującą sytuacją w kraju jak i na świecie podziękował 

za przybycie wszystkim radnym szczególnie w dniu dzisiejszym. Podziękował, za to, że 

podjęli wyzwanie i trud głosowania. Szczególnie dzisiaj ważny był projekt uchwały 

podatkowej ponieważ gdyby w terminie nie uchwalili swojego projektu uchwały, cena skupu 

żyta by była ustalona na poziomie jaki GUS, z automatu podatek by był większy. Dodał, iż 

Wszystkie są ważne ale szczególnie  podatkowa dzisiaj była ważna.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie. Dziękuje panu Wójtowi za 

zreferowaniu działań między sesjami, pani Skarbnik.  

Przewodniczący zamknął dwudzieste drugie posiedzenie Rady Gminy w Waśniowie. 

Obrady zakończono o godzinie 11:07. 

 

Przygotowała:  Przewodniczył: 

Anna Dudek Mirosław Chamera 



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


